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Zadeva: Odgovori na pobude in vprašanja iz 16. seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 
 
Luka Žižek, svetniška skupina SD je posredoval  
pobudo št. 628/16: Medobčinska redarska služba se naj posluži rednega tehtanja tovornih vozil ter 
tako pripomore k večji varnosti, boljšemu nadzoru, podaljševanju življenjske dobe cest ter k 
nižanju stroškov za vzdrževanje infrastrukture.  
Odgovor: Medobčinsko redarstvo ne razpolaga z lastno tehtnico za tehtanje tovornih vozil.  
V primeru, če bi se Mestna občina Ptuj sama ali skupaj z drugimi občinami Spodnjega Podravja odločila 
za tovrstni nadzor je potrebno zbrati ponudbe zasebnih podjetij, ki se ukvarjajo s tehtanjem vozil in izbrati 
najugodnejšega najemodajalca tehtnice in strokovnega osebja, ki izvaja tehtanje.  
Prekrškovne postopke zoper ugotovljene kršitve bi vodilo medobčinsko redarstvo. 
Največje dovoljene osne obremenitve vozil in največje dovoljene skupne mase vozil na javnih cestah ter 
predpisane globe za voznike, pravne osebe in odgovorne osebe pravnih oseb so določene v 30. in 31. 
členu Zakona o cestah.  
V medobčinskem redarstvu smo vzpostavili stik s ponudnikom podjetjem Cestel d.o.o. iz Trzina, 
sodelovanja na terenu pa še ni bilo.  
Pri tovrstnem nadzoru je potrebno upoštevati zagotovitev varnega izločanja vozila iz prometa, 
zagotavljanje prostora za varno tehtanje posamezne osi ali skupne mase vozila in računalniško podporo 
za izdajo odločb o prekršku na podlagi ugotovljenih presežkov osne obremenitve ali skupne mase vozila 
ali skupine vozil. 
Pripravil: Robert Brkić 
 
Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  
pobudo št. 629/16: Nemudoma je potrebno pristopiti k dialogu z Ministrstvom za zdravje in sanirati 
škodo preteklega meseca. Vse več je informacij, da bomo namesto urgence dobili negovalno 
bolnišnico, pri čemer moramo enotno nastopiti v podporo urgentnemu centru.  
in  
Marjan Kolarič, svetniška skupina SDS je podal  
pobudo št. 691/16: Glede na naslov v Tedniku  - Kdo in zakaj želi škodovati ptujski bolšnici in 
izjavo svetnika g. Andreja Čuša »Namen je odstaviti direktorico in ptujsko bolnišnico spremeniti v 
negovalno« bi svetniki morali hitro ukrepati in poklicati nekatere ljudi na ministrstvu, da nam 
povedo, kakšen namen imajo s ptujsko bolnišnico.  
Odgovor: Mestna občina Ptuj ni seznanjena z informacijami o morebitnih sklepih Vlade ali pristojnega 
ministrstva o spremembah statusa ptujske bolnišnice. Minister za zdravje je v medijih večkrat zatrdil, da 
tega namena ni. Na 6. redni seji Kolegija županov Sp. Podravja, ki je bila 8. 6. 2020,  je bila na to temo 
obravnavana tudi točka Informacije Splošna bolnišnica Ptuj. 
Pripravila: Zdenka Ristič  
 
Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  
vprašanje št. 630/16: Kako daleč je projekt arheološkega muzeja na Ptuju? 
Odgovor: Službe Ministrstva za kulturo RS so še v mandatu prejšnje vlade sprejele stališče, da se 
sredstva kulturnega evra ne namenjajo novogradnjam, ampak za sanacijo obstoječe kulturne 
infrastrukture. Med temi je tudi grajska žitnica, v katero bi bile umeščene arheološke zbirke. Naloga MO 
Ptuj je priprava dokumentacije, na podlagi katere bo MK RS objavilo razpis za izvajalca.  
Pripravila: Nuška Gajšek 
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Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  
vprašanje št. 631/16: Koliko je trenutno praznih stanovanj in so v lasti MO Ptuj?  
Odgovor: Trenutno je praznih neprimernih stanovanj 47. Gre za stanovanja, ki so potrebna celovite 
obnove (dotrajano, uničeno), ali so v naravi majhni samostojni prostori, »stanovanja« brez kakršnikoli 
priključkov, inštalacij, ali so v postopku denacionalizacije, ali se nahajajo v starem mestnem jedru in so 
namenjeni prodaji. Primernih praznih stanovanj je 27 in vključujemo tako obnovljena kot še neobnovljena 
stanovanja. Neobnovljena potrebujejo obnovo kopalnic, elektro instalacij, stavbnega pohištva in drugo, kar 
urejamo sproti, v skaldu z razpoložljivimi sredstvi.  
Pripravila: Asja Stropnik Paternost 
 
Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  
pobudo št. 632/16: V času krize se naj pristopi h gradnji novih stanovanjskih kapacitet s strani 
zasebnega sektorja, pri čemer pa kot najprimernejše lokacije predlaga območja ČS Breg – 
Turnišče, ČS Jezero in ČS Spuhlja.  
Odgovor: ČS Breg - Turnišče: občina je deležnik v postopku priprave in sprejema občinskega 
podrobnega prostorskega načrta (OPPN) na območju enote urejanja prostora BT08 ob Mlinski cesti. Na 
zemljišču v lasti MO Ptuj (ki se nahajajo na izjemni lokaciji s pogledom na Ptujski grad in staro mestno 
jedro) je predvidena gradnja vila blokov oz. stolpičev namenjenih poslovni in pretežno stanovanjski 
gradnji. Postopek sprejema OPPN zaradi objektivnih okoliščin še ni zaključen. Na ostalih zemljiščih v ČS, 
kjer bi bila možna več stanovanjska gradnja, občina ni lastnica. V ČS Jezero po občinskem prostorskem 
načrtu MO Ptuj ni predvidenih nezazidanih zemljišč namenjenih večstanovanjski gradnji, ki bi bile v lasti 
MO Ptuj. V ČS Spuhlja po občinskem prostorskem načrtu MO Ptuj ni predvidenih zemljišč namenjenih 
večstanovanjski gradnji. 
Pripravila: Asja Stropnik Paternost 
 
Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  
vprašanje št. 633/16: Kako daleč so pogajanja za izgradnjo neprofitnih in varovanih stanovanj v 
MO Ptuj?  
Odgovor: Zaključena je idejna postavitev novogradnje stanovanj za avtobusno postajo na Ptuju in v teku 
so dogovori s SSRS za soinvestitorstvo. Zaradi predvidene izgradnje oskrbovanih stanovanj ob Potrčevi 
cesti je v izdelavi OPPN. 
Pripravila: Asja Stropnik Paternost 
 
Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  
vprašanje št.  634/16: Kakšni so zaključki revizije projektne dokumentacije za drugo fazo, obnove 
OŠ Mladika, ki je tudi podlaga za novelacijo? Kolikšna sredstva so potrebna?  
Odgovor: Na podlagi izvedene revizije se bodo korigirale nekatere količine v popisih del in materiala in 
vstavile nekatere manjkajoče postavke. Popravki projektne dokumentacije ne bodo bistveno vplivali na 
vrednost projektantskega predračuna, ki bo pripravljen po novelaciji projekta, saj bo ta zajemala tudi 
uskladitev med že izvedenimi deli v 1. fazi in predvidenimi v 2. fazi. 
Pripravila: Mojca Brunčič 

 
Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  
pobudo št. 635/16: Občina naj čim prej pristopi k pripravi lokalne strategije na področju energetike. 
Odgovor: Mestna občina Ptuj ima na področju energetike sprejeti lokalni energetski koncept LEK, ki je 
najpomembnejši pripomoček pri načrtovanju strategije lokalne energetske politike. Obstoječi LEK je bil 
sprejet na Mestnem svetu Mestne občine Ptuj leta 2012, sedaj ga je potrebno novelirati oziroma izdelati 
novega. Mestna občina Ptuj sodeluje kot projektni partner v projektu "LIFE IP Slovenia United for Pure 
Air", ki ga je na razpis programa LIFE prijavilo Ministrstvo za okolje in prostor. Rezultati razpisa bodo 
znani predvidoma junija letos, ena izmed prijavljenih aktivnosti je posodobitev Lokalnega energetskega 
koncepta za Mestno občino Ptuj. V kolikor bomo uspešni v okviru javnega razpisa bomo novelirali LEK in 
tako lahko kasneje pristopili k načrtovanju strategije lokalne energetske politike. 
Pripravil: Tadej Zorec 

 
Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  
vprašanje št. 636/16: Ali se najemnike neprofitnih stanovanj na vsake nekaj let na novo preveri, če 
izpolnjujejo pogoje za koriščenje le tega?  
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Odgovor: Najemodajalec neprofitnega stanovanja je dolžan vsakih pet let od najemnika, razen 
najemnika-bivšega imetnika stanovanjske pravice, zahtevati, da predloži dokazila o izpolnjevanju splošnih 
pogojev za pridobitev neprofitnega stanovanja. Z preverjanjem najemnikom začenjamo v letošnjem letu, 
takoj ko bodo izdane vse dohodninske odločbe za leto 2019. 
Pripravila: Asja Stropnik Paternost 
 
Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  
vprašanje št. 637/16: Kako je možno, da predsednica sveta zavoda Knjižnice Ivana Potrča Ptuj 
podpiše pogodbo o zaposlitvi z vršilko dolžnosti direktorja, brez da bi z njo seznanila člane sveta 
zavoda? Takšne prakse še ni videl nikjer.  
Odgovor: Svet zavoda Knjižnice Ivana Potrča Ptuj je na 4. redni seji dne 23. 4. 2020 soglasno (prisotni: 
Hilda Bedrač, Mateja Matjašič Pevec, mag. Mirjana Nenad, Zofija Topolovec,  Aleksander Voda in Alfonz 
Zavrnik) imenoval za v.d. direktorico gospo Mileno Doberšek s 4. 6. 2020 in sicer do imenovanja direktorja 
oz. največ za eno leto. Na podlagi 3. odstavka 20. člena Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica 
Ivana Potrča Ptuj je z njo sklenila pogodbo o zaposlitvi predsednica sveta zavoda. Navedeni člen odloka 
namreč določa, da na podlagi sklepa o imenovanju direktorja sklene z njim pogodbo o zaposlitvi v imenu 
sveta zavoda njegov predsednik. 
Pripravil: mag. Matjaž Neudauer, direktor Knjižnice Ivana Potrča Ptuj 
 
Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  
pobudo št. 638/16: Predlaga, da redarska služba vzpostavi redno kontrolno točko hitrosti prometa 
na Ormoški cesti med zadnjim krožnim prometom in tablo Ptuj (torej znotraj naselja), saj višje 
hitrosti od dovoljenih poleg ogrožanja varnosti udeležencev pomenijo tudi večji hrup, ki moti 
prebivalce, živeče ob tej cesti, saj zmanjšuje kakovost bivanja in povečuje tveganja za obolenja. 
Odgovor: Pobudo svetnice v zvezi z nadzorom hitrosti vožnje na Ormoški cesti med zadnjim krožnim 
križiščem na Ormoški cesti in prometnim znakom za konec naselja Ptuj bomo upoštevali. Takoj ob 
naslednjem nadzoru to je med 15. 6. in 19. 6. 2020 bomo intenzivneje nadzirali hitrost vožnje na tem 
odseku. O nadzoru bomo obvestili vodstvo Policijske postaje Ptuj, tako, da se nadzor ne bi podvojil. 
Do sedaj tovrstnega nadzora na tem območju nismo izvajali saj je občasni nadzor hitrosti vožnje izvajala 
policija. 
Pripravil: Robert Brkić 
 
Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 
pobudo št. 639/16: Lepo vreme pritegne na Ranco veliko število ljudi, zato en koš ne zadošča 
potrebam, četudi se prazni enkrat dnevno. Vsled navedenega predlaga postavitev dveh dodatnih 
košev, enega ob vznožju Rance ob stopnicah in drugega na koncu platoja zraven igrišča. Prav 
tako se naj na Ranci namesti opozorilna tabla, da morajo lastniki psov pobirati iztrebke za svojimi 
psmi, ker se na sprehajalnih poteh zvrsti veliko sprehajalcev, tekačev in kolesarjev, zato je to ne 
samo neestetsko, temveč tudi zdravju škodljivo. 
Odgovor: Zadeva bo realizirana v najkrajšem možnem času, koši in table so že naročene. 
Pripravila: Klavdija Petek 
 
Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  
pobudo št. 640/16: Glede na to, da je od januarja do maja prišlo še najmanj dvakrat do 
onesnaženja kanala ob Ranci z razpadajočimi plastičnimi vrečkami, predlaga, da se čimprej izvede 
nadgradnja obstoječega načina delovanja z vgradnjo dodatnega mehankega čiščenja kanala, ki jo 
predlagal g. Jernej Šӧmen iz Komunalnega podjetja Ptuj. 
Odgovor: Material za izvedbo bo dostavljen v drugi polovici junija, v prvem tednu julija 2020 bo izvedena 
vgradnja grobih grabelj s potrebnimi predelnimi stenami razbremenilnika. 
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 
 
Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  
pobudo št. 641/16: Glede na to, da niso jasna merila za oblikovanje višine zneska financiranja, ki 
ga Mestna občina Ptuj nameni posameznim festivalom, predlaga, da se za vsak festival pripravi 
poročilo za leto 2019, koliko obiskovalcev in koliko nočitev so generirali ter se na podlagi tega tudi 
oceni pozitivni vpliv na proračun občine. Na podlagi teh številk se naj za bodoče pripravi 
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točkovnik, ki bo sredstva razdelil na podlagi dejanskega učinka na turizem na Ptuju in na 
proračunske prejemke občine Ptuj. 
Odgovor: Zavod za turizem Ptuj ne more zahtevati poročil o prodaji vstopnic s strani organizatorjev 
dogodkov. Bomo pa pozvali ponudnike nočitvenih kapacitet za poročilo o ustvarjenih nočitvah za leto 
2019, v kolikor vodijo te evidence. Za celovit pregled učinkov festivalov na turistični utrip mesta bi pa bilo v 
tem primeru potrebno pripraviti celovito študijo, ki bi vključevala tudi druge, širše učinke na mesto (obisk 
posameznih prireditev, zasedenos gostiln, obisk drugih kulturnih institucij). 
Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, direktorica Zavoda za turizem Ptuj 
 
Sergeja Pupppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  
pobudo št. 642/16: Predlaga, da se sprejme nabor ukrepov, s katerimi bi pritegnili Slovence, da bi 
koristili državne turistične bone na Ptuju s tem, da bi jim v sodelovanju z mestno občino in/ali 
ponudniki turističnih in gostinskih storitev zagotovili dodatno brezplačno darilo, kot tudi, da se v 
sodelovanju z vsemi turističnimi in gostinskimi ponudniki na Ptuju pripravijo tudi aktivnosti, da bi 
vse goste, ki bodo prišli na Ptuj, privabili na dodaten obisk (morda s kakšnimi kuponi). V samem 
mestu je pa potrebno v sodelovanju z vsemi akterji zagotoviti dogajanje, ki bo privabilo goste 
(postavitev odra, ki bi ga lahko koristili vsi, ki so pripravljeni organizirati dogodke – npr. poletni 
kino na prostem, poletno gledališče na prostem, koncerti na prostem, drugo festivalsko 
dogajanje,...) 
Odgovor: V Zavodu za turizem Ptuj trenutno še čakamo na informacijo kateri namestitveni obrati bodo 
letos odprli vrata in kateri ponudniki se bodo vključili v možnost koriščenja vavčerjev. Z MO Ptuj smo se 
dogovorili, da bomo prvim 100 gostom podarili manjše darilo. Preostale ponudnike bomo pozvali, da vsak 
na svoj način tudi ustrezno povabijo goste k ponovnemu obisku destinacije. Konec maja smo izvedli 
sestanek z organizatorji dogodkov, pravkar že oblikujemo brošuro, saj je program za poletne mesece 
večinoma znan, dogodki pa bodo potekali v skladu z dovoljenimi ukrepi. Dogovorjeno je tudi že, da se bo 
v času poletja postavil oder na Slovenskem trgu. 
Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, direktorica Zavoda za turizem Ptuj  
 
Sergeja Pupppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  
pobudo št. 643/16: Vezano na zgornjo pobudo in predlog občana SSK, podaja pobudo za lokacije 
postavitve opozorilnih tabel za vodnike psov: Ljudski vrt, mestni park, pot ob Dravi, Rabelčja vas, 
potka do vila blokov in drevored ob Župančičevi ulici. 
Odgovor: S koncesionarjem se bodo na terenu preverile lokacije in potreba po postavitvi opozorilnih tabel 
za vodnike psov. 
Pripravil: Tadej Zorec 

 
Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  
vprašanje št. 644/16: Trenutno so ob glavnih cestah in kjer je večja pretočnost, po različnih 
lokacijah v občini postavljene stojnice, kjer ljudje prodajajo sezonsko sadje in zelenjavo. Ali je to 
kakorkoli regulirano? Smiselno bi bilo to prodajo preusmeriti na novo tržnico, ki bolj kot ne 
sameva. Lahko se jih tudi oprosti dajatve. 
Odgovor: Mestni občini Ptuj je na podlagi Zakona o trgovini podrobneje 6. člena navedenega zakona, 
podeljena pravica, da v svojem aktu določi prostor, kjer se blago lahko prodaja na premičnih stojnicah ter 
vrši prodaja s prodajnimi avtomati in potujočo prodajalno. Mestna občina Ptuj ima v sklopu veljavnega 
Odloka o sejmih v Mestni občini Ptuj, urejeno samo prodajo na sejmih, ostale vrste prodaje zunaj 
prodajaln pa ne, zato tudi nima vzvodov, da prodajo izven tržnice prepove. Vsled navedenega tudi ne 
more prepovedati prodaje zunaj prodajaln na zemljiščih v zasebni lasti oz. tudi ne izdati soglasja. Na 
zasebnih zemljiščih bi lahko prepovedala prodajo samo v primeru, da bi že v občinskih prostorskih aktih 
določila lokacije, kjer se lahko ali ne sme prodajati in to povzela še v odlok o prodaji zunaj prodajaln. Kljub 
temu večinoma vse, ki bi želeli prodajati na javnih površinah izven tržnice, le-te usmerja na tržnico oz. jim 
za druge lokacije soglasja ne izda oziroma z redkimi izjemami (npr. pri starem rogozniškem pokopališču 
za prodajo cvetja).  
Pripravila: Klavdija Petek 
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Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  
vprašanje št. 645/16: Na Ptuju definitivno primanjkuje stanovanj. Področje v okolici term je po OPN 
namenjeno turističnim kapacitetam. Kako je mogoče, da so se tam bungalovi prodajali kot 
stanovanja in ljudje tam živijo? 
Odgovor: Mestna občina Ptuj je v kompleksu term lastnica zgolj poslovnega prostora, ki ostaja v njeni 
lasti. Stanovanjskih nepremičnin na tem območju ni prodajala. Vsak lastnik pa lahko svobodno odloča o 
odtujitvi svoje nepremičnine.   
Pripravila: Asja Stropnik Paternost 

 
Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 
vprašanje št. 646/16: Kdaj smo nazadnje čistili strugo Grajene v okolici avtobusne postaje? 
Odgovor: Koncesionar VGP Drava Ptuj je podal odgovor, da se košnja izvaja vsako leto, samo strojno 
čiščenje struge pa se ni izvajalo že več let (nazadnje se je izvedlo ob porušitvi zidu). 
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 
Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 
vprašanje št. 647/16: Krajane Zechnerjeve in Frasove ulice zanima kdaj bodo tudi oni dočakali 
javno razvetljavo, saj občina že 30 let na njihovem področju ni investirala v javno infrastrukturo? 
Pobudo vlaga ponovno, saj ni zadovoljen z odgovorom, ki ga je dobil pred pol leta. Očitno tudi na 
občini ne vemo, da imamo dve Zechnerjevi ulici. Ker je to tudi pogosta težava ostalih ljudi, bi jih 
bilo smiselno skupaj z drugimi ulicami ob Slovenskogoriški cesti tudi označiti. 
Odgovor: Zadevo si bomo ogledali na terenu in pobudo predlagali v proračun 2021, saj je gradbena 
pogodba z izvajalcem javne razsvetljave za leto 2020 že sklenjena in trase izgradnje določene. Vaša 
pobuda za označitev Zechnerjeve ulice bo predložena komisiji za poimenovanje ulic v Mestni občini Ptuj. 
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 
Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  
vprašanje št. 648/16: Glede na situacijo v Turistični dejavnosti in vaučerji, ki jih prejmemo vse 
osebe, jo zanima ali je oz. bo Zavod za turizem pripravil, predstavil in ponudil oz. prilagodil 
ponudbo z namenom kako privabiti goste in s tem povezati lokalne ponudnike nočitev (otroški 
tabori, prenočitvene kapacitete zasebnih ponudnikov) in storitev (lokalne dobrote, pohodništvo, 
kolesarjenje, festivali,..). Kako bo okrepil promocijo in komunikacijo na vseh nivojih, z namenom 
pridobiti goste? 
Odgovor: Vse informacije in aktivnosti, ki jih prejemamo s strani organizatorjev dogodkov, drugimi 
organizatorji aktivnosti in turističnimi ponudniki sproti vključujemo na našo spletno stran www.visitptuj.eu. 
Do sedaj smo vse ponudnike že večkrat pozvali k oddaji materialov in vsebin, segmentno se s ponudniki 
srečujemo na sestankih, prav tako se srečamo z vsemi, ki so pripravljeni kakorkoli obogatiti ponudbo 
mesta, vsem navedenim ponujamo maksimalno podporo. Številnim smo tudi že podali predloge, ki bi po 
našem mnenju bili atraktivni za obiskovalce mesta. Del omenjenih paketov smo pripravili sami, k oddaji 
doživetij pa so se vključili tudi drugi ponudniki.  
Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, direktorica Zavoda za turizem Ptuj  
 
Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  
pobudo št. 649/16: Na Tržnici se naj ponudijo brezplačne stojnice ponudnikom lokalne hrane, s 
tem bi tudi oživili mestno jedro, ob enem pa ponudili občanom kvalitetne izdelke. 
Odgovor: Trenutno so kmetovalci in prodajalci na tržnici s strani Javnih služb Ptuj oproščeni vseh plačil 
pristojbin. Pristojbine v skladu s potrjenim cenikom bodo začeli plačevati s 1. julijem. V primeru, da bo 
Mestna občina Ptuj želela, da se z oprostitvami nadaljuje, bo potrebno Javnim službam Ptuj zagotoviti 
neko nadomestilo, saj jim z izvajanjem dejavnosti nastajajo določeni obratovalni stroški, prav tako pa so 
zavezani plačevati najemnino za gospodarsko infrastrukturo. 
Pripravila: Klavdija Petek 
 
Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  
vprašanje št. 650/16: Glede projektov, ki so financirani iz Evropskih sredstev in se v času 
epidemije niso mogli izvajati oz. pravočasno začeti ali zaključiti. Ali so roki za te projekte 
podaljšani oz. ali se bodo sploh začela dela, oz. kakšna je njihova usoda? 
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Odgovor: Vsi projekti, sofinancirani iz EU sredstev, ne glede na fazo v kateri so (prijava, izvedba, 
poročanje) so »pod kontrolo«. 
Projekti, ki jih bomo prijavljali na drugo fazo v okviru »Celostnih teritorialnih naložb« (CTN) bi naj bili 
izhodiščno prijavljeni avgusta in septembra, a so roki za predložitev vlog prestavljeni v november in 
december. Investicijska dokumentacija teh projektov bo tako gradivo za seje MS MOP v mesecih oktobru 
(IP Ureditev površin za kolesarje na Rogozniški cesti) in po potrebi v novembru (N1 IP Revitalizacija Stare 
steklarske in Vrazovega trga s pripadajočimi ulicami, v kolikor bi vrednosti za več kot 15% odstopale od že 
potrjenega DIIP). Vsekakor pa bo IP predložen na sejo MS MOP po potrditvi vloge za neposredno 
potrditev operacije na Ministrstvu za okolje. 
Projekti, ki jih bomo prijavljali na drugo fazo v okviru »Dogovora za razvoj regij« (DRR) imajo zaenkrat 
nespremenjene roke oddaje (september 2020), tako da bo investicijska dokumentacija teh projektov 
gradivo za sejo MS MOP v mesecu septembru (4 x IP Regionalne kolesarske povezave v Spodnjem 
Podravju – 4 odseki) in takrat tudi pripravljena ter oddana kompletna vloga. 
Projekt Ureditev površin za pešce in kolesarje na Gregorčičevem drevoredu (CTN) se je časovno 
podaljšal, zato smo v maju podali vlogo za aneks k Pogodbi o sofinanciranju projekta o podaljšanju roka 
izvedbe, ki je bila vnaprej skomunicirana, tako da bojazni tukaj ni. 
Projekt Ureditev mestne tržnice (CTN) je v zaključevanju in zadnjih poročanjih, glede na to, da je rok za 
dokončanje vseh aktivnosti na projektu 31.12.2020 tukaj ni nobenih sprememb, saj bomo vse dokončali 
do tega roka. 
Projekt Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Drave se izvaja skladno s terminskim načrtom. 
Projekt Prizidek z rekonstrukcijo in energetsko sanacijo OŠ Mladika – 1. faza še ni zaključen, zato smo 
podali vlogo za aneks k Pogodbi o sofinanciranju projekta za podaljšanje roka izvedbe. Tudi tukaj ne 
pričakujemo kakršnihkoli zapletov. 
Pripravila: Simona Kašman 
 
Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  
pobudo št. 651/16: Daje ponovno pobudo županji, da se na sejo uvrsti točka Realizacija projektov, 
kot stalna točka, da se za Mestni svet pripravi poročilo o aktualnih občinskih projektih po fazah in 
vrednostih, saj bo Mestni svet tako seznanjen o tekočih delih in stroških, posledično pa bo 
sprejemal lažje odločitve. Glede na to da se pripravljajo nova navodila za predstavnike MOP v 
organih upravljanja javnih zavodov in javnih podjetij, katera bodo morala pošiljati poročila, to ne bi 
smel biti problem. 
Odgovor: Županja je že z januarjem uvedla redne mesečne delovne sestanke s svetniki, vodje svetniških 
skupin pa se mesečno sestajajo še na Kolegiju županje z vodji svetniških skupin. Na delovnih sestankih 
so predstavljene informacije o tekočih projektih, poraba proračunskih sredstev, informacije s področja 
delovanja javnih zavodov, podjetij, plani za prihodnje projekte, itd. Namen teh sestankov ni zgolj 
enostransko podajanje informacij, temveč konstruktivna razprava s svetniki ter skupno iskanje rešitev za 
izvajanje občinske politike v bodoče.   
Pripravila: Urša Simonič 
 
Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  
pobudo št. 652/16: V odgovoru iz 2. in 6. seje, glede možnosti mestnega avtobusa za ČS Breg-
Turnišče, prosi za informacijo, kdaj bi se naj ta linijska vožnja pričela izvajati. 
Odgovor: Za zagotavljanje dodatne linije oz.povezanost s primestnimi naselji četrtne skupnosti Breg-
Turnišče je pripravljen nov vozni red z linijo na relaciji Ptuj AP-Breg trg-Turnišče-Selska c.-Draženska c.-
Hajdina ŽP-Poljska c.-OŠ Breg-Ptuj AP. Linija je usklajena s ČS Breg - Turnišče in izvajalcem prevozov. 
Pričetek izvajanja bo ob ponovni vzpostavitvi mestnega prometa po sprostitvenih ukrepih pandemije. 
Pripravil: Aleš Gregorec 
 
Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  
vprašanje št. 653/16: 5. 5. 2018 je v Spuhlji prišlo do obsežnih poplav zaradi dveh vzrokov: 

 prvič zaradi neočiščenega potoka Rogoznica, ki so ga očistili, a danes ljudje nasipavajo na 
brežino biološke odpadke, saj nekateri ne želijo plačati stroškov sprejema na Gajkah; 

 Drugič pa zaradi zamašenega odtočnega kanala za meteorne vode, ki se začne za Spuhljo 5a in 
gre mimo Spuhlje 5b, 6, 6a ter teče pod regionalno cesto, mimo hiš na spodnji strani ter se 
izteka na polje. Ta odtočni kanal je še vedno zamašen in ogroža prebivalce s ponovnimi 
poplavami v primeru večjih padavin. Krajane zanima, kdaj bo ta kanal očiščen? 
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Odgovor: V zadevi nasipavanja bioloških odpadkov na brežino potoka Rogoznica, bo s strani občinskega 
inšpektorata opravljen inšpekcijski ogled in v skladu s pristojnostmi izrečeni inšpekcijski ukrepi.  
Odtočni meteorni kanal se izteka v odprti jarek. Zastajanje vode je povzročal zaraščen odprti jarek, ki je bil 
očiščen v celotni dolžini do občine Markovci, spomladi 2019. S Komunalnim podjetjem Ptuj je 
dogovorjeno, da bodo preverili tudi pretočnost meteornega kanala.    
Pripravili: mag. Olga Fekonja, Aleš Lešnik in Marijana Nikšič Zorko  
 
Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  
vprašanje št. 654/16: Krajani Budine in Spuhlje so izvedeli, da se ob CERO Gajke izvajajo 
arheološke raziskave z namenom gradnje sortirnega centra. Zanima jih, na podlagi katere 
zakonodaje se izvaja širitev dejavnosti ravnanja z odpadki na tem območju in če je upoštevana 
Aarhuška konvencija. Spomniti moramo, da MO Ptuj ni izpolnila vseh členov pogodbe s krajani za 
CERO Gajke. Tudi to, da s CERO Gajke upravlja druga pravna oseba, ki ni nikdar sklenila pogodbe 
s četrtnima skupnostima, prav tako se na CERO Gajke odlaga bistveno večja količina odpadkov, 
kot je bila določena v pogodbi? 
Odgovor: Območje enote urejanja prostora SP07, ki leži severovzhodno ob območju CERO Gajke tvori 
ločeno zaokroženo prostorsko enoto, ki je po občinskem prostorskem načrtu (OPN) namenjena območju 
okoljske infrastrukture (na njih se lahko izvajajo dejavnosti gospodarskih služb s področja oskrbe z vodo, 
čiščenja odpadnih voda ter ravnanja z odpadki). Za predmetno enoto urejanja prostora (EUP) je 
predvidena izdelava občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN), v katerem bo na predpisan 
način zagotovljeno tudi sodelovanje javnosti, prav tako je sodelovanje javnosti bilo ustrezno zagotovljeno 
že v postopku spremembe osnovne namenske rabe prostora. 
Pripravil: Peter Cafuta 
 
Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  
vprašanje št. 655/16: Ali še imajo CERO Gajke okoljevarstveno soglasje in dovoljenje? 
Odgovor: Aktivnosti v zvezi s pridobivanjem gradbenega dovoljenja Nadgradnje Regijskega centra za 
ravnanje z odpadki CERO Gajke so v zaključni fazi. V tem postopku so bila v skladu z zahtevami 
Ministrstva za okolje in prostor, ki vodi postopek, pridobljena vsa zahtevana mnenja in soglasja na DGD, 
izjave o strinjanju s projektom s strani stranskih udeležencev v postopku, novelacija Poročila o vplivih na 
okolje, izdelana v skladu s spremenjeno okoljsko zakonodajo in pridobljen Elaborat za spremembo 
bonitete kmetijskih zemljišč na območju II. faze odlagalnih polj, s katerim se je zmanjšala boniteta 
kmetijskim zemljiščem pod 50, kar pomeni, da za ta zemljišča ne bo potrebno v postopku pridobivanja 
gradbenega dovoljenja plačati spremembe namembnosti kmetijskih zemljišč. Na ta način se je občini 
prihranilo sredstva v višini cca 147.000,00 evrov. Po popolnosti vloge je 14.5.2020 Ministrstvo za okolje in 
prostor pozvalo ARSO, da v 30 dneh poda svoje mnenje o sprejemljivosti gradnje, ki je še zadnje 
potrebno mnenje v tem posopku. Po pridobitvi pozitivnega mnenja ARSO se lahko postopek nadaljuje in 
zaključi z izdajo gradbenega dovoljenja, katerega sestavni del je tudi okoljevarsetveno soglasje.  
Okoljevarstveno soglasje je bilo pridobljeno že aprila 2014. Še pred iztekom veljavnosti je bila vložena 
vloga za izdajo gradbenega dovoljenja. Po novi zakonodaji pa bo v izdanem gradbenem dovoljenju 
okoljevarstveno soglasje sestavni del gradbenega dovoljenja. Okoljevarstveno dovoljenje pa je bilo 
pridobljeno maja 2015.  
Dejstvo je, da se je pričakovalo izdajo gradbenega dovoljenja že v prvi polovici leta, kar pa se bo zaradi 
zastojev v delovanju ministrstva v času korona krize, malo zamaknilo. Glede na to, da pa je postopek 
pridobivanja vseh potrebnih soglasij in mnenj na koncu, pa se pričakuje, da bo gradbeno dovoljenje 
izdano še v letošnjem letu. 
Pripravila: Alenka Korpar 
 
Svetniške skupine Lista Andreja Čuša, Lista dr. Štefana Čelana, DeSUS, NSi, Lista Ptuj je naš, 
Levica, SD so posredovale  
pobudo št. 656/16: Za ustanovitev »Komisije za revizijo in pregled razlogov za občutno podražitev 
ter netransparentno obnovo mestne tržnice Ptuj« . 
Odgovor: Predmetno zadevo sta obravnavala Nadzorni odbor Mestne občine Ptuj ter Komisija za statut 
in poslovnik. V skladu s stališči obeh organov ter opravljeno razpravo s svetniki na rednem delovnem 
sestanku, je županja v nadaljnjo obravnavo mestnemu svetu posredovala predlog Sklepa o seznanitvi 
Mestnega sveta Mestne občine Ptuj s pobudo za ustanovitev komisije in informacijo o izvajanju 
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investicijskega projekta »Ureditev mestne tržnice«. Predlog sklepa bo obravnavan na 17. seji mestnega 
sveta.  
Pripravila: Urša Simonič  
 
Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  
pobudo št. 657/16: Čim prej naj se pipe na tržnici zamenjajo tako, da bodo služile svojemu namenu 
in da bo pitje vode vsem mimoidočim omogočeno brez da je kdo poškropljen (tuširan). 
Odgovor: Pomanjkljivost smo skupaj z nadzorniki in projektanti opazili na kvalitetnem pregledu izvedenih 
del in bo odpravljena. 
Pripravila: Mojca Brunčič 
 
Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  
pobudo 658/16:Velja razmisliti in od projektanta zahtevati spremembo in zamenjavo že montiranih 
stolov na tržnici, ki niso v skladu z opremo po potrjenem katalogu, ki naj bi se montirala v starem 
mestnem jedru Ptuja. 
Odgovor: Priporočila za urbano opremo iz Kataloga urbane opreme ne veljajo za natečajna območja, kot 
je bila Ureditev mestne tržnice, kjer so dovoljenje avtorske rešitve. Iz strokovne podlage - Zasnova urbane 
opreme historičnega jedra Ptuja iz novembra 2017 (avtorica dr. Tanja Simonič Korošak), ki je bila osnova 
za izdelavo kataloga urbane opreme, so razvidna tudi območja, ki se avtorsko urejajo na osnovi izvedenih 
natečajev. V vseh kartah so ta območja tudi grafično določena in zajemajo vse pomembnejše trge, 
Spominski park ter nabrežje ob reki Dravi. 
Na projekt tržnice, vključno z avtorsko oblikovano urbano opremo je soglasje podal tudi pristojni Zavod za 
varstvo kulturne dediščine Slovenije. Z ZVKDS je tako projektant kot tudi investitor sodeloval tekom 
celotnega poteka projektiranja in izvedbe.  
V sodobnem svetu se urbano pohištvo večinoma izdeluje iz dveh materialov. To sta les in jeklo. Prednost 
lesa je njegova mehka struktura. Ravno zaradi te značilnosti pa ima lesena urbana oprema omejen rok 
trajanja. Dež, ki pada na vodoravne lesene površine namreč povzroča propadanje lesa. Še bolj ga 
poškoduje voda, ki ob nizkih temperaturah v strukturi lesa zmrzne. Zaradi tega lahko v mnogih parkih 
opazite, da upravniki čez zimo odstranijo lesene dele urbanega pohištva. Zaradi tega so klopi v času od 
pozne jeseni do zgodnje pomladi neuporabne. V primeru, da upravniki tega ne počnejo, les dotraja v 
nekaj letih. Les ima prav tako probleme s čiščenjem (iztrebki ptičev, grafiti, itd...) saj se umazanija vžre 
globoko v strukturo lesa.Bistvena pomanjkljivost lesa je tudi zamik uporabe po dežju, saj po poletni nevihti 
lesene površine ostanejo mokre še nekaj ur.  
Zaradi tega se v svetu vse bolj uveljavlja jekleno in aluminIjasto urbano pohištvo, ki nima problemov s 
trajnostjo, prav tako ga lahko začnete uporabljati že nekaj deset minut po dežju. Lahko ga je vzdrževati in 
ga ni potrebno demontirati pred pričetkom zime. Zima je na splošno čas, ko redko kdo (ali nihče) ne 
uporablja urbanega pohištva, saj ob temperaturah okoli ledišča ni priporočljivo sedeti na podlagi iz 
kateregakoli materiala. 
Način postavitve urbane opreme na mestni tržnici Ptuj se zgleduje po ureditvah mnogih sodobno 
zasnovanih trgov v Evropi, npr.: Züricha, kjer je celo mesto polno jeklenih stolov, ki si jih ljudje poljubno 
prestavljajo in jih uporabljajo za raznovrstne situacije (druženje s prijatelji, sončenje, opazovanje 
mimoidočih, itd…) Podobno kot na Ptuju, je zasnovan tudi trg v belgijskem Bruslju, kjer so jekeni stoli 
postavljeni v različne prostorske kompozicije, kar omogoča uporabo urbane opreme za različne dogodke 
in situacije. Nekateri so nameščeni posamezno in omogočajo individualno posedanje, drugi so oblikovani 
v skupine, ki omogočajo druženje manjše družbe, tretji so namenjeni srečevanjem parov in opazovanju 
trga. Kompozicije so oblikovane tako, da omogočajo čim večji spekter uporabe. Tudi München uporablja 
podobne stole kot Ptuj in tudi v tem primeru so razporejeni v različne kompozicijske skupine. Prilagam tudi 
te fotografije. 
V družbi tako pomembnih in naprednih mest kot so Bruselj, München in Zürich se je sedaj znašel tudi 
slovenski Ptuj.  
Pripravila: Tomaž Krušec, arhitekt in Mojca Brunčič 
 
Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  
pobudo št. 659/16: Predlagamo, da se v najkrajšem možnem času kip kurenta Borisa Žoharja očisti 
rastlin, zaščiti pronicanje vode v les in zaščiti pred  nadaljnjim propadanjem. 
Odgovor: Potrebna bo ocena potrebnih sredstev za obnovo in tudi razmislek, da se javna plastika 
kurenta Borisa Žoharja prestavi na drugo lokacijo, na kateri bi bil bolj opazen in dostopen širši javnosti 
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Mestna občina Ptuj je v letu 2017 že izvedla sanacijo te javne plastike in sicer z  izdelavo lesenega 
podstavka, obžagovanjem in premazom celotnega kipa z zaščitnim sredstvom.  
Pripravila: Milena Turk 
 
Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  
vprašanje št. 660/16: Ali že potekajo kakšne aktivnosti in dogovori med našim JZ za turizem in 
ostalimi turističnimi organizacijami znotraj in zunaj meja MO Ptuj (z gostinci, hotelirji, kulturnimi 
ustanovami, muzeji itd..) in ali tečejo aktivnosti samo v smeri spletne kampanje, kot je bilo 
objavljeno v medijih? 
In če te aktivnosti tečejo in se nanje intenzivno javni zavod za turizem Ptuj pripravlja, bi želeli 
informacijo o tem. 
Odgovor: ZTP se je v sklopu promocije destinacije priključil kampanji STO-ja »Zdaj je čas, Moja 
Slovenija«, tako vsak teden v sklopu kampanje lansiramo image fotografije z dopolnjujočimi slogani, ki 
predstavljajo našo destinacijo. Pripravili smo lastno kampanjo »Ptuj je naj«, kjer vsak teden izpostavljamo 
»naj« atribute Ptuja, izvedli bomo lastne sponzorirane objave preko FB kanala, zakupljena imamo oglasna 
mesta v nacionalnih medijih, sodelujemo z Združenjem zgodovinskih mest, kjer bomo v sodelovanju z 
njimi pojavni preko jumbo plakatov ter sponzoriranih FB objav. Ko zaključimo brošuro z zbirom prireditev 
bomo le to posredovali vsem ključnim TICem v Sloveniji. Pripravljamo tudi enodnevne in večdnevne 
pakete. 
Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, direktorica Zavoda za turizem Ptuj  

 
Alen Iljevec, svetniška skupina Lista Ptuj je naš je posredoval 
pobudo št. 661/16: Ponovi se pobuda št. 423/10, prvič podana 20. 10. 2019: Počisti se naj pločnik 
med naselji Vičava in Orešje, ki je za križiščem s Sovretovo ulico poraščen s travo skoraj do 
polovice. Pristopi naj se k odstranitvi trave, ki prerašča površino pločnika. 
Odgovor: S predlagano pobudo smo ponovno seznanili koncesionarja vzdrževalca občinskih cest 
podjetje Javne službe Ptuj d.o.o. in jih pozvali k celoviti ureditvi. Rok za dokončanje del je 20.7.2020  
Pripravil: Aleš Gregorec 
 
Alen Iljevec, svetniška skupina Lista Ptuj je naš je posredoval  
pobudo št. 662/16: Na Slovenskem trgu se naj namestijo stojala za kolesa, ki jih je ob večjih 
prireditvah moč odstraniti. 
Odgovor: Na območju Slovenskega trga so na štirih lokacijah postavljena stojala za kolesa s skupaj 27 
mesti za parkiranje koles. 
Pripravil: Tadej Zorec 
 
Alen Iljevec, svetniška skupina Lista Ptuj je naš je podal  
pobudo št. 663/16: Strokovni delavci v Občinski upravi naj pripravijo predlog glede ureditve 
funkcionalnih zemljišč, stavb v urbanih naseljih. Odločevalci pa bomo odločali o tem, ali je predlog 
sprejemljiv, ali ne. Upošteva se naj primere dobrih praks iz drugih občin. 
Odgovor: Dne 19. 5. 2020 je bil na elektronski naslov občinskega svetnika g. Alena Iljevca posredovan 

odgovor številka 092-1/2020-158 v zvezi z neurejeno okolico na naslovu Žabjak 4, 2250 Ptuj, ki vam ga 

prilagamo v prilogi.  

Pripravila: mag. Olga Fekonja in Aleš Lešnik 

 
Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  
pobudo št. 664/16: Na podlagi trenutnih dogajanj in nejasnosti glede COVID-19 in predvidevanj, da 
bo takšnih primerov v bodoče prej več kot manj, se naj omogoči oddaljeno vključevanje v 
sestanke, odbore, komisije in tudi seje MS MO Ptuj. 
Odgovor: Do sedaj ni bilo potreb po takšnem načinu dela, zato niso bili pripravljeni pogoji. V bodoče 
bomo spremljali stanje in potrebe ter se odzivali na izzive na osnovi skupnih odločitev. 
Pripravil: mag. Janez Merc  
 
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval 
pobudo št. 665/16: Mestna občina Ptuj naj z aktom zaveže vse izvajalce in gradnje javne 
infrastrukture (javna razsvetljava, elektrika, vodovod, telekomunikacije, kanalizacija…), da pred 
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pričetkom del obvestijo Mestno občino Ptuj, ki na to seznani vse ostale izvajalce javne 
infrastrukture, da se bo pričelo z gradbenimi deli in da imajo možnost pristopiti k sodelovanju. 
Pristojne službe Mestne občine Ptuj naj pripravijo akt, s katerim se bo dolžnost obveščanja in 
izvedbe del redno seznanjala tudi javnost za kar predlaga, da se na spletni strani Mestne občine 
Ptuj pripravi zavihek kjer bodo razvidne seznanitve planiranih del in del, ki so že v teku. Istočasno 
naj bo zapisan naročnik in izvajalec, da se lahko občani in tudi svetniki obrnemo na pristojne za 
podajo kakšnih informacij. 
Odgovor: Mestna občina Ptuj v skladu z 21. členom Zakona o lokalni samoupravi samostojno opravlja 
lokalne zadeve javnega pomena, med drugim v okviru svojih pristojnosti ureja, upravlja in skrbi za lokalne 
javne službe. Nima pa pristojnosti, da z aktom zaveže druge gospodarske subjekte. Republika Slovenija 
je ustanovila agencijo AKOS (Agencija za komunikacijska omrežja in storitve Republike Slovenije), ki v 5. 
členu prvega odstavka zavezuje investitorje, da agencijo obvestijo o nameravani investiciji in 10. členu 
določa, da je potrebno pristopiti k skupni gradnji. Mestna občina Ptuj redno prijavlja svoje investicije 
AKOS-u. Drugi gospodarski subjekti so prav tako dolžni prijavljati svoje investicije.  
V služnostnih pogodbah, ki jih pripravljamo na Mestni občini Ptuj, so služnostni opravičenci (Elektro, 
Telekom, Teleing…) zavezani, da obvestijo Mestno občino Ptuj o gradnji.   
Na Mestni občini Ptuj ob vsaki investiciji obvestimo vse upravljavce komunalnih vodov in uskladimo 

skupno gradnjo.  

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval 
pobudo št. 666/16: Na terasi nad tržnico se naj omogoči postavitev miz gostincem, ki bi nudili 
svojo ponudbo z namenom oživitve starega mestnega jedra. Za to teraso naj se pripravi razpis, na 
katerega se lahko prijavijo zainteresirani. 
Odgovor: Mestna občina Ptuj je z oddajo javne površine v najem, vsem gostincem že omogočila 
postavitev gostinskih vrtov na željenih lokacijah. Prav tako povpraševanja za postavitev gostinskega vrta 
na navedeni lokaciji ni, saj gostinci povprašujejo po površinah, ki so v neposredni bližini njihovih 
gostinskih obratov. Vodstvo je sprejelo odločitev, da se ta površina nameni javnim prireditvam in 
razstavam, zato oddaja prostora ni predvidena. Menimo namreč, da bi vsakokratna usklajevanja med 
zasebnim interesom gostinca in javnim intersom občine lahko bila predmet nesoglasij, saj bi se ponudnik 
moral umikati dogodkom in dejansko ne bi mogel opravljati dejavnosti na tej površini. 
Pripravili: Mojca Rihtarič in Mojca Brunčič 

 
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  
pobudo št. 667/16:  Pripravijo se naj podatki o tem, koliko sredstev je Mestna občina Ptuj porabila 
v zadnjih 20 letih za izdelavo idejnih projektov in koliko sredstev je bilo za to namenjenih ter, da se 
ti projekti objavijo na spletni strani Mestne občine Ptuj. Vrednosti naj se zapišejo na obdobje 
izdelave in plačila idejnega projekta, vrednost izdelave idejnega projekta ter tudi predvidena 
vrednost investicije. S tem bomo dobili jasno pregledno sliko koliko sredstev je Mestna občina 
Ptuj namenila za projekte, ki so ostali v omarah in istočasno spodbudila ideje, ki ob izdelavi niso 
bile uresničljive, bi pa mogoče našle mesto v bližnji prihodnosti. 
Mestna občina Ptuj je v obdobju od 1. 1. 2007 do 31. 5. 2020 (podatki pred letom 2007 niso arhivirani po 
idejnih projektih, zato smo se pri odgovoru omejili na obdobje od leta 2007) za izdelavo 35 idejnih 
projektov porabila skupaj 433.380,13 evrov. Od tega je bilo za realizirane idejne projekte porabljenih 
99.827,41 evrov za trenutno še nerealizirane pa 333.552,72 evrov. Podrobnejša delitev porabe po letih je 
prikazana v tabeli: 

 
Leto Vrednost idejnih projektov v EUR 

2007 11.532,29 
2008 77.505,79 
2009 101.698,80 
2010 38.466,00 
2011 19.916,52 
2012 3.600,00 
2013 27.116,76 
2014 0,00 
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2015 0,00 
2016 2.144,15 
2017 109.831,32 
2018 27.193,80 
2019 8.799,00 
2020* 5.575,70 

Skupaj 433.380,13 

*od 1. 1. 2020 do 31. 5. 2020 
Pripravila: Marjetka Eberl 
 
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval   
pobudo št. 668/16:  Pripravi se pregled podanih in realiziranih pobud svetnikov. Prav tako naj se 
jasno pojasni, zakaj so določene pobude nerealizirane, ker iz prejetih odgovorov velikokrat ni 
razvidno kaj je pripravljavec odgovora sploh želel povedati ali po domače »ne tič, ne miš«.  
Odgovor: Realizacija pobud in vprašanj mestnih svetnikov, je objavljena na portalu na povezavi 
http://svetniki.ptuj.si/, pod Pobude in vprašanja in na spletni strani Mestne občine Ptuj na povezavi 
http://www.ptuj.si/pobude_in_vprasanja. 
Pripravila: Kornelija Francka Orlač  
 
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  
pobudo št. 669/16:  Pripomba na pobudo št. 607/14 z dne 21. 2. 2020 kjer je podal predlog, da se 
pripravijo popisi del in predračuni, na podlagi katerih se naj v prihodnjem proračunskem letu 
zagotovijo sredstva za zamenjavo dotrajanega ostrešja na Osnovni šoli Olge Meglič. Dne 21. 2. 
2020 je Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport objavilo Javni razpis za sofinanciranje 
investicij v vrtcih in osnovnem šolstvu v Republiki Sloveniji v proračunskem obdobju 2020 – 2021, 
predmet katerega je bilo sofinanciranje investicij v vrtcih in osnovnem šolstvu z namenom 
zagotavljanja normativnih oziroma manjkajočih površin in/ali investicij, s katerimi se zagotavljajo 
potresne in statične varnosti vzgojno-izobraževalnih objektov. Kar pomeni, da bi lahko iz tega 
delno financirali menjavo ostrešja na OŠ Olge Meglič.  
Odgovor: Takoj po prejeti infomaciji o objavi Javnega razpisa za sofinanciranje investicij v vrtcih in 
osnovnem šolstvu v Republiki Sloveniji v proračunskem obdobju 2020 – 2021 se je pristopilo k proučitvi 
razpisne dokumentacije saj se ni vedelo ali lahko pristopimo h kandidaturi za sredstva glede na razpisne 
pogoje in posledične uspešnosti ob prijavi. Odločitev strokovnih služb MO Ptuj, pristojnih za prijavo 
projekta, je bila sprejeta kasneje, po oddanem odgovoru na pobudo št. 607/14, da se na razpis lahko 
prijavimo kjub kratkim časovnim okvirom. Namreč ob prijavi je bilo potrebno k razpisu priložiti tudi vso 
zahtevano projektno dokumentacijo vključno z gradbenim dovoljenjem. V vmesnem času ob razglasitvi 
epidemije COVID 19 v RS je MIZŠ na zaprosilo več slovenskih občin zaradi nezmožnosti izvedbe prijave 
razpis umaknilo in ga preložilo za nedoločen čas. Kljub temu nadaljujemo s postopki pridobivanja vse 
potrebne dokumentacije za potrebe prijave na razpis. Trenutno smo v fazi pridobivanja gradbenega 
dovoljenja za obnovo strehe OŠ Olge Meglič  in  pričakovanja nove objave omenjenega razpisa. 
Pripravil: Damijan Plajnšek  
 
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  
pobudo št. 670/16: Na spletnih straneh in socialnih omrežjih Mestne občine Ptuj se naj obvešča 
občane o terminih košnji trave v cestnem svetu na javnih cestah in poteh po posameznih četrtnih 
skupnostih.  
Odgovor: Predlagano pobudo bomo posredovali koncesionarju vzdrževalcu občinskih cest podjetju Javne 
službe Ptuj d.o.o. in jih pozvali k rednemu obveščanju o izvedbi navedenih del. 
Pripravil: Aleš Gregorec 

 
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval 
pobudo št. 671/16: Na Ulici Vide Alič se naj zavaruje globoka obcestna mulda, ki je ostala odprta 
vse od sanacije vozišča pred približno 2-3 leti in predstavlja veliko nevarnost za vse udeležence v 
cestnem prometu. Predlaga, da se k zavarovanju obcestnih muld pristopi nemudoma  
Odgovor: Predlagano pobudo bomo posredovali koncesionarju vzdrževalcu občinskih cest podjetju Javne 
službe Ptuj d.o.o. in jih pozvali k ustrezni ureditvi in zavarovanju obcestnih muld na ulici Vide Alič. 
Pripravil: Aleš Gregorec 
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Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  
pobudo št. 672/16: Nemudoma se pristopi k sanaciji oziroma nadgradnji meteorne kanalizacije na 
območju Klepove ulice in Ulice Vide Alič, saj je gradnja novih stanovanjskih hiš dodatno 
poslabšala odvodnjavanje meteornih vod. Mestni svet je dne 19. 6. 2017 sprejel Odlok o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del območja 
P11-S2/1 Krčevina pri Ptuju – Klepova ulica, kjer predlagatelj ni predvidel povečanega 
odvodnjavanje meteornih vod. Meteorna kanalizacija je bila zgrajena pred letom 1994 in 
predvidene kapacitete pretoka so bile prilagojene takratnemu stanju, katerega kapaciteta je že 
davno presegla svoje zmožnosti odvodnjavanja. Z gradnjo novih stanovanjskih hiš se težave 
odvodnjavanja čedalje bolj povečujejo in težave pri odvodnjavanju meteornih vod so čedalje 
večje saj te vode poplavljajo in zalivajo stanovanjske hiše in parcele, na nižje ležečem območju 
Ulice Vide Alič in Maistrovi ulici.  
Odgovor: Za Srnčev breg, kamor spadajo Klepova, Maistrova ulica in delno Ulica Vide Alič, je bil pred 
pričetkom izgradnje javne kanalizacije narejen projekt odvajanja za celotno območje in sicer ločen sistem 
z dvema vzporednima kanaloma. Eden je namenjen odvajanju komunalnih vod, drugi pa padavinskim 
vodam, vendar izključno iz javnih površin (cest). Po tem projektu se je nato kanalizacija tekom let po fazah 
gradila, zadnjo smo izvajali leta 2017. Območje novih hiš, ki se omenja, je že v osnovnem konceptu bilo 
zajeto, tako da nove hiše ne bi smele biti izključni vzrok za težave. Težava je v intenzivnosti padavin, ki so 
se upoštevale v času projektiranja in so bile verjetno manjše, kot se realno dogajajo sedaj. Rešitev je v 
povečanju cevi meteornih kanalov in ureditvi odvodnjavanja državne ceste. 
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  
pobudo št. 673/16: Nemudoma se pristopi k projektiranju in izgradnji vzdržnega odvodnjavanja 
meteornih vod, ki bo omogočal sprejem količin vod, ki bodo pritekle iz streh in dvorišč na cesto 
in nato v meteorno kanalizacijo. V letošnjem in prihodnjem letu bo po pridobljenih informacijah 
več investitorjev pričelo z gradnjo stanovanjskih hiš, ki bodo razmere v tem delu le še poslabšale 
kar bo posledično pomenilo še večjo obremenitev in povzročanje škode občanom.  
Odgovor: Strategija v Sloveniji je, da se vode zadržijo na lokacijah, kjer padejo. Komunalno podjetje Ptuj 
v projektnih pogojih in mnenjih, ob predvidenih gradnjah zahteva ponikanje oz. zadrževalnike in razpršeno 
ponikanje. Meteorna kanalizacija se gradi izključno za odvodnjavanje cestnih površin. 
Če bi gradili meteorne kanale še za vse strešne površine in dvorišča, bi bili rezultati hidravličnega 
izračuna vseh prispevnih površin ogromni premeri cevi, kar je finančno nevzdržno. Problem takšnega 
kanala pa je, da ga ne moremo direktno spustiti v vodotoke in bi bilo potrebno zgraditi pred izpusti še 
zadrževalnike. 
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval 
pobudo št. 674/16: Mestna občina Ptuj naj pristopi k postopku prenosa parcel v javno dobro z 
namenom izgradnje javne ceste med JP828311 (Pivkova ulica) in LK329631 Zavčeva ulica in s tem 
zagotovi ustrezno varnost udeležencev v cestnem prometu in varnost občank in občanov.  Pristopi 
se naj  k pogovorom o sklenitvi brezplačnega prenosa parcel iz zasebne lasti v javno dobro in se 
pripravi načrt financiranja izgradnje in kategorizacije ceste v dolžini 175 metrov. 
Odgovor: Predmetna zaveda je bila je bila že večkrat uvrščena na dnevni red Komisije za ravnanje s 
stvarnim premoženjem Mestne občine Ptuj, ki je pri obravnavi predmetne zadeve sprejela sklep, da ne 
soglaša s prenosom navedene nekategorizirane ceste med občinske ceste ter da se prednostno lastniško 
rešujejo že kategorizirane ceste. Hkrati je zavzela stališče, da mora nekategorizirana cesta za prenos 
med občinske ceste izpolnjevati pravne in tehnične pogoje ter da mora biti tehnično zaključena (urejeno 
meteorno odvodnjavanje in asfaltirana). Takšno stališče je zavzela predvsem zaradi velikih finančnih 
posledic, takšnih prenosov v preteklosti.  
Pripravila: Mojca Rihtarič in Aleš Gregorec 
 
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  
pobudo št. 675/16: Pojasni se naj, na kak način in s čigavim dovoljenjem je na območju vrtov na 
koncu Pivkove ulice zraslo takšno naselje. Strokovne službe Skupne občinske uprave in Mestne 
občine Ptuj naj proučijo navedeno zadevo in preverijo zatečeno stanje ter podajo mnenje, da ne bo 
prihajalo do podajanja nasprotujočih si informacij v zvezi z omenjenimi zemljišči.  
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Odgovor: Na koncu Pivkove ulice se nahajajo zasebni vrtovi, ki so trenutno po namenski rabi prostora 
kmetijsko zemljišče. Na predmetnem območju je podana pobuda za spremembo občinskega prostorskega 
načrta v stavbno zemljišče za namene gradnje stanovanjskih hiš. Preverba legalnosti obstoječih stavb je v 
pristojnosti inšpekcijskih služb, sicer pa je po OPN na kmetijskih zemljiščih v enoti urejanja prostora OP02 
dopustna gradnja pomožnih kmetijsko gozdarskih objektov v skladu s šestim odstavkom 118. čl. OPN, ki 
predpisuje pogoje za postavitev pomožnih kmetijsko gozdarskih objektov. 
Pripravil: Peter Cafuta 
 
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  
pobudo št. 676/16: Mestni občini Ptuj predlaga, da se dopolni Odlok o urejanju in oddaji zemljišč 
za potrebe vrtičkarstva v Mestni občini Ptuj, ki je razporejen po conah in bo skladen za vse parcele 
na ožjem mestnem območju Mestne občine Ptuj ne glede na to ali so v zasebni ali občinski lasti. S 
tem se izognemo možnosti neurejenega izgleda barakarskega naselja. Predlaga, da se pred tem 
pridobijo primeri dobrih praks in se nato pripravi predlog sprememb odloka ob sodelovanju 
zainteresirane javnosti. 
Odgovor: Posredovana pobuda bo obravnavana v sklopu priprave osnutka Odloka o urejanju podobe 
naselij in krajine, pri pripravi katerega pri Skupnosti občin Slovenije v imenu Mestne občine Ptuj sodeluje 
Skupna občinska uprava občin v Spodnjem Podravju. Ker bo predmetni odlok celostno urejal podobo 
naselij in krajine, bodo lahko zajete tudi nepremičnine v zasebni lasti, medtem ko se sprejeti Odlok o 
urejanju in oddaji zemljišč za potrebe vrtičkarstva Mestne občine Ptuj nanaša zgolj na urejanje in oddajo 
nepremičnin, ki so v lasti Mestne občine Ptuj in so s prostorskimi akti namenjene za vrtičkarstvo ali na 
katerih so s prostorskimi akti začasno dopustni vrtički. 
Pripravila: Nina Majcen Ogrizek 
 
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  
pobudo št. 677/16: Pripravi se naj razpis za podjetnike, ki so utrpeli v času pandemije izpad 
dohodkov zaradi nezmožnosti opravljanja dejavnosti za katere ukrepi veljajo tudi po preklicu 
pandemije npr. fitnes klubi ipd. saj jim opravljanje dejavnosti še vedno ni dovoljeno. Prav tako pa 
je večina teh fitnes klubov v zasebnih prostorih, kjer najemodajalci v večni primerov niso našli 
posluha za zamrznitev najemnin v času prepovedi. Mestna občina Ptuj naj pristopi k proučitvi 
možnosti priprave razpisa za pomoč tej in podobnim panogam, ki imajo še vedno prepoved 
opravljanja dejavnosti s čimer bi ublažili finančno stisko teh samostojnih podjetnikov in 
samozaposlenih. 
Odgovor: Mestna občina Ptuj je z namenom blažitve negativnih vplivov epidemije na gospodarske 
subjekte v rebalans proračuna za leto 2020 vnesla novo proračunsko postavko Pomoč malemu 
gospodarstvu zaradi epidemije v višini 50.000 evrov. Za dodelitev teh sredstev bo Mestna občina Ptuj v 
mesecu juniju objavila javni razpis. 
Pripravil:  Benjamin Panikvar 
 
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  
pobudo št. 678/16: Pobuda za postavitev hitrostne ovire na Mlinski cesti – lokalna cesta LC329001 
in namestitev prikazovalnika hitrosti. Predlaga, da se na tej cesti zgradi (postavi) hitrostna ovira in 
postavi prikazovalnik hitrosti, kar bo pripomoglo k zmanjševanju hitrosti in umirjanju prometa ter 
večji varnosti vseh udeležencev v cestnem prometu. 
Odgovor: Predlagano pobudo za postavitev hitrostne ovire na Mlinski cesti – lokalna cesta LC329001 in 
namestitev prikazovalnika hitrosti bo proučila Tehnična komisija za urejanje prometa in predlagala 
ustrezne rešitve prometne ureditve za izboljšanje prometne varnosti na tem območju. 
Pripravil: Aleš Gregorec 
 
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  
pobudo št. 679/16: Pojasni se naj, koliko sredstev je/bo dobila Mestna občina Ptuj iz naslova 
dodatka za nevarnost oziroma zaradi razmer Covid-19 za delo v javnih zavodih katerih 
ustanoviteljica je npr. Zdravstveni dom Ptuj, Lekarne Ptuj ipd. in v kakšnih zneskih je tu govora.  
Kako daleč je izdaja sklepov ter pridobivanje sredstev iz tega naslova in koliko sredstev in katerim 
zavodom je bil dodeljen? 
Odgovor: Vlada Republike Slovenije je s sklepom določila obseg sredstev za financiranje dodatka za 
nevarnost in posebne obremenitve v času epidemije, razdelitev sredstev na neposredne proračunske 
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uporabnike ter kriterije za razdelitev sredstev. V prilogi sklepa je določen najvišji znesek, ki ga je možno 
izplačati za dodatek za nevarnost in posebne obremenitve v času epidemije posameznemu 
neposrednemu proračunskemu uporabniku in posrednim proračunskim uporabnikom, ki sodijo v 
pristojnost Mestne občine Ptuj (javni zavodi, katerih ustanovitelj je Mestna občina Ptuj, Skupna občinska 
uprava občin v Spodnjem Podravju, Kmetijsko gozdarski zavod Ptuj…). Za mesec marec 2020 znaša ta 
znesek 120.033 evrov za april pa 182.916 evrov. Mestna občina Ptuj je zbrala zahtevke za izplačilo 
dodatka za nevarnost in posebne obremenitve od neposrednih in posrednih proračunskih uporabnikov ter 
29. 5. 2020 zahtevek za financiranje dodatka za marec in april posredovala Ministrstvu za finance. 
Sredstva bodo po predvideni odobritvi zahtevkov in nakazilu na račun Mestne občine Ptuj nakazana vsem 
vlagateljem, ki jim bo Ministrstvo za finance odobrilo zahtevano financiranje dodatka.  
Pripravil:  Benjamin Panikvar 
 
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  
pobudo št. 680/16: Pojasni se naj, čigava je »Prijavna knjiga EPK 2025«, ki je bil pripravljena za 
EPK 2025. Postavlja se vprašanje ali je v lasti naročnika in plačnika Mestne občine Ptuj, oziroma je 
v lasti pripravljavcev, kot avtorsko delo.  Ali so vse peljane aktivnosti od priprave dokumentacije, 
predstavitvene knjige ipd. v lasti Mestne občine Ptuj, kot naročnika in plačnika, oziroma ali se tu 
skriva še kakšna druga varianta glede avtorskih pravic, kjer bi Mestna občina Ptuj morala še kaj 
plačevati iz naslova avtorskih pravic? 
Odgovor: Naročnik in plačnik ter izdajatelj Prijavne knjige EPK 2025 je Mestna občina Ptuj. Materialne 
avtorske pravice in druge pravice avtorjev Prijavne knjige EPK 2025 pripadajo naročniku Mestni občini 
Ptuj. 
Pripravila: Milena Turk 
 
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval 
pobudo št. 681/16: Predstavi se naj dinamika sanacije, novogradnje vežice na novem 
Rogozniškem pokopališču. Namreč novih informacij po predstavitvi idejnih zasnov ni oziroma so 
te bolj skope. Ali je že bila sprejeta odločitev ali gremo v adaptacijo, sanacijo, novogradnjo ter v 
kakšnem časovnem okvirju je predvidena izvedba del in o kakšnem finančnem vložku Mestne 
občine Ptuj govorimo? 
Odgovor: Mestna občina Ptuj se je odločila, da se pristopi k rekonstrukciji obstoječe vežice na novem 
Rogozniškem pokopališču. Na osnovi podanih smernic Javnih služb Ptuj, se je pristopilo k izbiri 
projektanta. V teku je javno naročilo za izdelavo  IZP, DGD, PZI projektne dokumentacije, rok za izvedbo 
je november 2020. 
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 
 
Mario Hlušička,  svetniška skupina Levica je posredoval  
vprašanje št. 682/16: Na obeh straneh Puhovega mostu se na bregovih pod mostom in na 
nabrežinah dovozov nabirajo smeti, ki so delno posledica odmetavanja smeti z vozišča in površin 
za pešce/kolesarje, delno pa posledica zbiranja posameznikov. Kdo in kako pogosto skrbi za 
čiščenje in odvoz smeti? Predlagamo redni (tedenski) pregled terena in čiščenje s strani pristojnih 
služb. 
Odgovor: Za urejanje območja brežin v varovalnem pasu državne ceste ob Puhovem mostu je pristojna 
Direkcijo RS za infrastrukturo. Za čiščenje skrbi izbran koncesionar Cestno podjteje Ptuj d.d., v sklopu 
rednih vzdrževalnih del. Čiščenja se izvajajo samo občasno. Posredovan bo predlog za pogostejše 
čiščenje in vzdrževanje brežin na omenjenem območju. 
Pripravil: Aleš Gregorec 
 
Mario Hlušička,  svetniška skupina Levica je posredoval  
pobudo št. 683/16: Mestna občina Ptuj naj pristojnim predlaga postavitev opozorilnih tabel, da je 
odmetavanje smeti s Puhovega mostu in z njegovih dovozov prepovedano in kaznivo dejanje. 
Odgovor: Za urejanje območja brežin v varovalnem pasu državne ceste ob Puhovem mostu je pristojna 
Direkcijo RS za infrastrukturo, katerim bo posredovana pobuda za namastitev predlaganih opozorilnih 
tabel. 
Pripravil: Aleš Gregorec 
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Mario Hlušička,  svetniška skupina Levica je posredoval  
pobudo št. 684/16: Pristojnim službam predlagamo povrnitev v prvotno stanje in v razmislek o bolj 
stabilnem načinu pritrjevanja stebričkov za razsvetljavo poti na Puhov most: obstoječe tri 
točkovno pritrjevanje stebrička na podlago je sicer zadostno ob predpostavki redne rabe, z vidika 
večje vzdržljivosti v primeru vandalizmov pa morda manj racionalno (po finančni plati). 
Odgovor: Za urejanje javne razsvetljave na Puhovem mostu je pristojna Direkcijo RS za infrastrukturo. Za 
vzdrževanje in popravila skrbi izbran koncesionar Nigrad d.d., v sklopu rednih vzdrževalnih del. 
Posredovan bo predlog za izboljšanje sistema javne razsvetljave - svetilk na Puhovem mostu. 
Pripravil: Aleš Gregorec 
 
Mario Hlušička,  svetniška skupina Levica je posredoval  
pobudo št. 685/16: V sodelovanju z vsemi ravnmi izobraževanja in vzgoje naj Mestna občina Ptuj 
pripravi in trajno izvaja program medgeneracijskega sodelovanja, ki se je izkazalo za dobro v 
obdobju epidemije (morda poveže podobne obstoječe projekte v enega). V mestu je več starejših, 
ki potrebujejo manjšo pomoč (npr. spremstvo v trgovino) ali nekoga za pogovor, kakšno družabno 
igro, debato. Tudi mladih imamo kar nekaj, ki bi si na tak način pridobivali ali obogatili veščine 
medosebne komunikacije in pomoči. Slednje spada v okvir Strategije aktivnega staranja v MO Ptuj.  
Odgovor: V letu 2019 je bil na pobudo županje, v Mestni občini Ptuj ustanovljen Sosvet za socialne 
zadeve, kjer preko 40 članov pokriva najrazličnejša področja. Namen sosveta je čim hitrejše 
prepoznavanje stisk in potreb (tudi med starejšimi) občanov, medsebojno povezovanje med institucijami in 
čim hitrejša podpora, kjer je to potrebno. 
V mestu deluje tudi razvejana mreža prostovoljcev projekta Starejši za starejše, kjer starostniki obiskujejo 
druge starostnike, zaznavajo morebitne stiske, nanje opozarijo pristojne službe in skupaj nudijo pomoč. 
V Mestni občini Ptuj delujeta tudi Zlati kotiček na Ormoški cesti ter Špajza modrosti v centru mesta, kjer se 
starejši družijo. 
Za prevoz starejših skrbi Šoferko - brezplačni prevoz, namenjen starejšim. Naj omenimo še obiske otrok 
vrtca ter učencev osnovnih in srednjih šol, starostnikov Doma upokojencev Ptuj. 
V Mestni občini Ptuj se trudimo zaznavati stiske in potrebe posameznikov čim prej in nanje tudi ustrezno 
odreagirati. Vsaka konkretna ideja ali pobuda po izboljšanju tovrstnih storitev pa je dobrodošla, saj želimo, 
da se v našem mestu vse generacije počutijo varno, prijetno ter živijo svoje življenje kakovostno ne glede 
na starostno obdobje. 
V Strategiji aktivnega staranja Mestne občine Ptuj so v več točkah že zajeti ukrepi, ki temeljijo na 
medgeneracijskem povezovanju in se skozi akcijske načrte v dobršni meri tudi uresničujejo. 
Pripravila:  Nataša Koderman 
 
Mario Hlušička,  svetniška skupina Levica je posredoval  
pobudo št. 686/16: Za kompleksom večstanovanjskih stavb na Kraigherjevi ulici 22 – 30 in igrišči 
ter parkom Ljudski vrt naj se zasadijo dodatna drevesa.  
Odgovor: Na omenjenem območju so se v preteklosti odstranjevala samo nevarna drevesa, ki so to 
postala zaradi neurja ali zaradi starosti. Na območju stoji večje število iglavcev, ki stanovalcem 
zagotavljajo zasebnost in jih ščitijo pred pretiranim hrupom zaradi neposredne bližine igrišča. V prihodnje 
bomo v okviru rednega vzdrževanja zelenih površin pri odstranitvi nevarnih dreves slednje nadomestili z 
novimi. 
Pripravil: Tadej Zorec 
 
Mario Hlušička,  svetniška skupina Levica je posredoval  
vprašanje št. 687/16: Ali se razmišlja o preimenovanju ulic? Nekateri meščani namreč opozarjajo, 
da so, npr. pri prepotrebni prenovi v Gregorčičevem drevoredu, bila posekana vsa drevesa, z 
izjemo enega. Sprašujejo se o smiselnosti imena »drevored«, razen, če ime ostane kot 
spomin/opomin za prihodnost.  
Odgovor: V okviru prenove Gregorčičevega drevoreda so se obstoječa drevesa in grmovnice odstranile 
zaradi nove ureditve območja. V okviru projekta se izvede nova zasaditev 40 dreves malolistnih lip in 511 
grmovnic. 
Pripravil: Tadej Zorec 
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Mario Hlušička,  svetniška skupina Levica je posredoval  
pobudo št. 688/16: Predlagamo pritisk na upravljavce, da na Ormoški cesti in na Puhovi cesti 
(zlasti med krožiščem pri OBI-ju in nekje do Komunale Ptuj) redno čistijo kanalizacijo za 
odvodnjavanje.  
Odgovor: Za navedene lokacije smo povprašali vzdrževalce (JS Ptuj in Cestno podjetje Ptuj). V lanskem 
letu se je izvedlo čiščenje požiralnikov po celi dolžini Puhove ulice, prav tako se je izvedlo čiščenje 
požiralnikov na Ormoški cesti in tri krat čiščenje podvoza. V letu 2020 se bo čiščenje izvajalo glede na 
potrebe in zagotovljena sredstva. Na območju poplavljanja Povezovalne ceste med Puhovo in Rogozniško 
cesto so v teku aktivnosti izvedbe zadrževalnikov (PZI dokumentacija in gradnja predvidena v drugi 
polovici leta 2020). 
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 
 
Mario Hlušička, svetniška skupina Levica je posredoval  
vprašanje št. 689/16: Ali Mestna občina Ptuj razpolaga s podatki o toplotnih obremenitvah, ki jih 
dodatno povzročajo velike zazidane površine v mestu, predvsem trgovski centri in parkirišča ob 
njih? Kakšen je dodaten obremenilni vpliv teh površin na klimo v mestu? Na kakšen način bo MOP 
pristopila k reševanju tega problema? 
Odgovor: Velike zazidane površine nesporno povzročajo večjo toplotno obremenitev bivalnega okolja. V 
primerjavi z velikimi mesti, kjer je ta problem bolj pereč, na območju Mestne občine Ptuj nimamo res 
velikih zazidanih površin, tudi naša parkirišča niso zelo velika, kljub temu pa se na različne načine skuša 
vzpostaviti ugodnejša mikro klima z varovanjem zelenih površin in zasajanjem dreves, kjer je to mogoče.  
Določbe o urejanju zelenih površin in zasaditvah so na več mestih zapisane tudi v Odloku o Občinskem 
prostorskem načrtu Mestne občine Ptuj, njihovo upoštevanje pa se s strani Mestne občine Ptuj oziroma 
Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju, ki za Mestno občino Ptuj izvaja naloge s področja 
urejanja prostora, zahteva v projektnih pogojih in v mnenjih glede skladnosti dokumentacije za pridobitev 
gradbenega dovoljenja z občinskimi prostorskimi izvedbenimi akti. Na tak način mora tudi pri gradnji 
parkirišča pred izdajo gradbenega dovoljenja biti zagotovljena dovolj gosta zasaditev zelenja, pri objektih 
pa pridejo v poštev tudi zelene strehe, zelene stene in vodni elementi.   
Težje je v mestnem jedru. Območje mestnega jedra mora ohraniti značilen srednjeveški videz, a 
postopoma tudi Zavod za varstvo kulturne dediščine Slovenije po strokovni presoji dopušča več zelenja v 
mestnem jedru (npr. Mestni trg, tržnica). Z zavodom je bila usklajena tudi Zasnova zelenega sistema 
starega mestnega jedra Ptuja, ki je bila izdelana v letu 2017, in predstavlja strokovno podlago za večjo 
ozelenitev mesta s tem, da podaja predloge za zasajanje dreves takšnih vrst, ki bodo čim bolje uspevale 
glede na dane pogoje, za drevesa v koritih, vzpenjalke, povezave vzpenjalk preko ulice v pergole in 
podobno.  
Skladno z izvedbo posameznih projektov in sredstvi, ki so na razpolago, Mestna občina Ptuj pri izvedbi 
zasaditev sledi navodilom iz navedenih dokumentov in s tem postopoma izboljšuje stanje.  
Pripravila: mag. Zdenka Bezjak 
 
Janez Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija je podal  
pobudo št. 690/16: Pristojne službe naj ugotovijo, če je možno pokrove po cestiščih urediti malo 
drugače, saj zelo ropotajo. 
Odgovor: Za ropotanje pokrovov ni idealne rešitve, če je le možno se izogibamo tras v liniji kolesnic 
prometnih vozil. Zadevo rešujemo na štiri načine: 

- če gre za manjši ropot, podložimo pod  pokrov tesnila, 
- od podlage lahko odstopi  okvir s pokrovom, v tem primeru se pokrov z okvirjem komplet zamenja, 
- če je velika frekvenca prometa, se pokrov zavari na okvir, ob čiščenju se morajo zvari porezati in 

ponovno zavariti, 
- v izjemnih primerih pa so pokrovi jaškov pod asfaltom, s tem je onemogočeno čiščenje skozi 

jašek. 
Komunalno podjetje Ptuj ob prijavi ropotanja pokrovov opravi ogled in ustrezno ukrepa. 
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 
 
Alen Iljevec, svetniška skupina Lista Ptuj je naš je podal  
pobudo št. 692/16: Z organizatorji festivalov se je potrebno pogovoriti, koliko napora so že vložili v 
nekatere zadeve, koliko stroškov je že bilo, na kakšen način festivale mislijo organizirati, in šele 
potem se odločamo o tem, koliko in na kakšen način se jim bodo sredstva vzela, oz. jim lahko 
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pomagamo na kakšen drugačen način, da festivale izpeljejo, saj lahko mesto preko obiskovalcev 
tudi nekaj dobi. 
Odgovor: Z organizatorji festivalov in večjih tradicionalnih prireditev potekajo tako izvedbene kot 
terminske uksladitve dogodkov. Opravljenih je bilo več individualnih razgovor, skupaj z Zavodom za 
turizem Ptuj pa smo izvedli tudi nekaj delovnih srečanj na to temo. Sredstva občine za sofinaciranje 
dogodkov v letu 2020, ki bodo razpisana preko javnih pozivov in javnih razpisov, bodo sicer res nekoliko 
nižja, vendar ocenjujemo, da bodo glede na vsebinsko izvedbo, ki bo letos prilagojena izrednim razmeram 
zaradi epidemije, zadoščala in so usklajena z organizatorji (npr. Festival Arsana bo letos gostil samo 
slovenske izvajalce in odpade velik del stroškov nočitev, prevozov, ...).  
Pripravila: Klavdija Petek 
 

Nuška Gajšek 
županja 
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